
 

 

 

 

 

UCHWAŁA NR 595/2023 

ZARZĄDU DZIELNICY XVIII NOWA HUTA 

z dnia 4 maja 2023 

 

w sprawie opinii do wniosku Zarządu Dróg Miasta Krakowa dla wskazanego projektu w 

X edycji Budżetu Obywatelskiego (BO.D18.33/23 „Przywrócenie zieleni na os. Na 

Skarpie”).    

 
 Na podstawie  § 3 pkt 4 lit. l uchwały nr XCIX/1512/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. 

w sprawie organizacji i zakresu działania Dzielnicy XVIII Nowa Huta w Krakowie ( Dz. Urz. Woj. Małopolskiego 

z 2021 r.  poz. 6711) i Uchwały nr IV/80/2019 Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta z dnia 28 stycznia 2019 r. w 

sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta do wydawania opinii oraz występowania z 

wnioskami, o których mowa w § 3 pkt 3 i 4 Statutu, Zarząd Dzielnicy XVIII Nowa Huta uchwala, co następuje: 

 

§ 1. Opiniuje się negatywnie projekt Budżetu Obywatelskiego (edycja X) BO.D18.33/23 pn. 

„Przywrócenie zieleni na os. Na Skarpie” wskazany we wniosku przez Zarząd Dróg Miasta 

Krakowa. 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

                                                

 

                                                                                                             

    Przewodniczący                                                                                                        

      Rady i Zarządu   

                                                                                        Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

                                                                                                    

 

     Stanisław Moryc 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Parkingi były remontowane w latach 2014 oraz 2020 i posiadają jeszcze gwarancję, zatem 

realizacja wniosku byłoby marnotrawieniem publicznych pieniędzy, rozbiórka kilka tysięcy, a 

remonty kilkaset tysięcy. Remonty były przeprowadzane na prośbę większości mieszkańców i 

liczne ich wnioski. Do projektu nie dołączono listy poparcia od wspólnot i większości 

okolicznych mieszkańców, oraz nie były przeprowadzone w tej sprawie konsultacje społeczne. 

We wspomnianym kwartale bloków jest dużo zieleni, która w pierwszej kolejności powinna 

być zagospodarowana, a dopiero później można myśleć o jej powiększeniu.  


